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گفت وگو

 سرمربی پیشین تیم فوتبال سپاهان 
قهرمانی  مدعی  سه  هر  کرد،  تأکید 
بیست ودومین دوره لیگ برتر لیاقت رسیدن 
به این عنوان را داشتند. حسین چرخابی 
در گفت وگو با تسنیم، در مورد مسابقات 
فصل گذشته لیگ برتر گفت: من معتقدم 
از لحاظ فنی لیگ خوبی داشتیم و چهار 
تیم پرسپولیس، سپاهان، استقلال و مس 
نمایش  به  را  زیبایی  فوتبال  رفسنجان 
گذاشتند و سعی داشتند بازی سازی را از 
دفاع شروع کنند و پرس از جلو را هم به 
خوبی انجام می دادند. تیم هایی مثل گل گهر 

و فولاد خوزستان اما به هیچ عنوان توقعات را 
برآورده نکردند و تراکتور هم بعد از تغییرات 
مدیریتی و فنی نتایج خوبی گرفت. وی در 
ً نقل قولی از  ادامه خاطرنشان کرد: اخیرا
کارلوس کی روش شنیده بودم که گفته بود از 
لیگ برتر ایران فوتبالیست در نمی آید، ولی 
من با حرف او مخالف هستم و معتقدم که 
لیگ ما فوتبالیست های خوبی دارد. امسال در 
مجموع لیگ خوبی داشتیم و اعتقاد من این 
است که هر سه تیم مدعی لیاقت قهرمانی را 
داشتند و در نهایت این عنوان به پرسپولیس 
رسید و باید گفت که آنها لیاقت قهرمانی را 

داشتند. سرمربی پیشین تیم فوتبال سپاهان 
همچنین یادآور شد: پرسپولیس بسیار 
باحوصله فوتبال بازی کرد و همیشه سعی 
بر حفظ توپ داشت. از طرفی بازی با پای 
علیرضا بیرانوند هم به آنها کمک می کرد تا 
بازی سازی را از خط دفاع به بهترین شکل 
انجام دهند. حسن دیگر پرسپولیس استفاده 
مناسب از کناره ها بود. فکر می کنم هیچ 
تیمی در ایران مثل پرسپولیس نمی توانست 
این کار را خوب انجام دهد. چرخابی با اشاره 
به شرایط سپاهان در لیگ فصل گذشته 
اظهار داشت: تیمی که از دو رقیب اصلی اش 

10 امتیاز می گیرد قطعاً ثابت کرده است که 
شایستگی قهرمانی را دارد. سرعت تیمی 
سپاهان بسیار بالا بود، ولی یکسری اشتباهات 
که فصل قبل هم در این تیم دیده شد در 
نهایت سپاهان را از قهرمانی دور کرد. وی 
در خاتمه تصریح کرد: یکی از نقاط ضعف 
سپاهان فاصله بین خطوط بود و ضعف مهم 
دیگر این تیم در شروع مجدد های تیم های 
حریف. سپاهان در لیگ برتر و جام حذفی 21 
گل دریافت کرد و نصف این گل ها از شروع  
مجددهای تیم های حریف بود و سپاهانی ها 

در این زمینه تمرکز نداشتند. 

  بازیکن اسبق استقلال گفت: یحیی گل 
محمدی با گفتن جملاتی نظیر اینکه تا من در 
پرسپولیس هستم نمی گذارند این تیم قهرمان 

شود، هواداران را فریب داد. 
 قهرمانی پرسپولیس

محمد نوری در گفت وگو با فارس در مورد 
قهرمانی پرسپولیس و اینکه گل محمدی 
در اواسط فصل گفته بود تا من سرمربی این 
تیم هستم خبری از جام نیست و نخواهند 
اظهار  شود،  قهرمان  پرسپولیس  گذاشت 
داشت: با قهرمانی پرسپولیس ثابت شد که 
این حرف ها بازی بوده است. گل محمدی با 
گفتن این جملات هواداران را فریب داد. اکنون 
مشخص شده که حرف هایش درست نبوده و 
پرسپولیس همه جوره حمایت می شد. برخی 
گلایه می کنند که چرا قهرمانی پرسپولیس را 
تبریک نگفته اند به نظرم استقلال تنها تیمی 

بود که واقعا شایسته قهرمانی بود. این را در بازی 
آخر مقابل تراکتور تبریز ثابت کرد و با قدرت 7 
گل به تراکتور زد که در تاریخ فوتبال مان چنین 
بردی را تیم دیگر نمی تواند به دست بیاورد. گل 
محمدی با بیان آن جملات هواداران را فریب 
داد. وی افزود: همه دست به دست هم دادند 
تا پرسپولیس قهرمان شود. حتی به نظرم بعد 
از استقلال در حق سپاهان اصفهان هم ظلم 
شد. این باشگاه اصفهانی هم بیانیه هایی داد 
و مصاحبه هایی در این خصوص انجام داد. 
سپاهان هم از داوری ها گلایه داشت. حتی 
سرمربی این تیم هم علیه پرسپولیس در 
بازی های آخر لیگ مصاحبه هایی انجام داد. 
همه می دانند که پرسپولیس حمایت می شد و 
برخی دوست داشتند پرسپولیس قهرمان شود. 

 کمک داور ویدئویی
نوری با اشاره به برخی مسابقات و گل های 

رد و بدل شده عنوان کرد: در هفته های آخر 
لیگ گل هایی رد و بدل شد که گل های بدی 
بود. در -2 3 مسابقه چنین گل هایی را دیدیم 
نمی خواهم اسمی از تیمی بیاورم و بگویم چه 
کسی گل های بدی خورد اما در لفافه به این 
موضوع اشاره می کنم. اگر در ابتدا یا اواسط 
مسابقات لیگ بودیم و همه چیز طبیعی بود 
چنین مسائلی پیش نمی آمد و شاید چنین 
گل هایی رد و بدل نمی شد. بازیکن اسبق 
استقلال با اشاره به نبود کمک داور ویدئویی 
 VAR در فوتبال کشورمان اظهار داشت: چرا
را به فوتبال ما نمی آورند؟ شاید به این دلیل 
است که با آمدن کمک داور ویدئویی دکان 
خیلی ها تعطیل می شود! بنابراین یا باید فوتبال 

را تعطیل کنیم یا درستش کنیم. 
 جام حذفی 

وی در مورد اینکه استقلال می تواند 

قهرمان جام حذفی شود، گفت: استقلال 
پرافتخار ترین تیم جام حذفی است و امیدوارم 
و مطمئنم که استقلال قهرمان جام حذفی 
خواهد شد و ما به راحتی به فینال خواهیم 
رسید. تیمی که 7 گل به تراکتور می زند 
خیلی راحت می تواند 2 گل به نساجی بزند 
و فینالیست شود. نوری در مورد اینکه اگر 
پرسپولیس فینالیست شود، استقلال می تواند 
این تیم را شکست بدهد، گفت: خدا کند در 
فینال با پرسپولیس بازی کنیم. در فینال 
می توانیم ثابت کنیم که واقعا استحقاق 
قهرمانی در لیگ برتر را هم داشتیم. در لیگ 
برتر اگر ناداوری ها نبود شرایط فرق می کر. 
د در همان دربی برگشت اگر پنالتی دقیقه 
5 مسابقه گرفته می شد. می توانستیم -2 3 
گل به پرسپولیس بزنیم. در فینال حذفی 

می توانیم توانایی هایمان را ثابت کنیم.

چرخابی: هر ۳ مدعی لیگ لیاقت قهرمانی را داشتند

نوری: گل محمدی هواداران را فریب داد

خدا کند در فینال با پرسپولیس بازی کنیم 

پشت پرده دوپینگ تکواندو »رو« می شود

مصاحبه برخی آقایان دروغ بود
 رئیس فدراسیون تکواندو تاکید کرد که با همراهی وزارت 
ورزش به زودی اتفاقات پشت پرده مثبت شدن تست دوپینگ 
دو تکواندوکار رو خواهد شد. به گزارش مهر، هادی ساعی در 
مورد حضور حمید سجادی در این فدراسیون گفت: ایشان 
با حضورشان به بازیکنان و اعضای کادر فنی روحی دادند و 
امیدوارم که ملی پوشان ما بتوانند در مسابقات پیش رو موفق 
باشند. وی در مورد دوپینگی شدن دو عضو تیم ملی گفت: این 
اتفاق یک شوک بزرگ به این دو ورزشکار و سایر ورزشکاران 
بود. ما به هیچ عنوان باور نمی کنیم که این دو ورزشکار مقصر 
باشند. وزیر ورزش گفتنی ها را مطرح کردند. اتفاقاتی هست که 

با کمک وزارت ورزش رو خواهد شد. ما تمرکزمان روی مسابقات 
پیش رو هست. این اتفاق بد باعث هم قسم شدن ورزشکاران 
شده تا حقانیت رشته خودشان را به همه ثابت کنند. رئیس 
فدراسیون تکواندو ادامه داد: امیدوارم بتوانیم افتخارات گذشته 
را تکرار کنیم و به روزهای خوب تکواندو برگردیم و حقانیت 
این رشته را در دنیا ثابت کنیم. هادی ساعی در مورد مشکوک 
بودن دوپینگ ها گفت: همان روز اولی که قرار بود اردوی 
تیم ملی شروع شود از طرف نادو آمدند برای تست. دوستان 
چند مصاحبه کردند که من می گویم دروغ است. ما هیچ نامه ای 
برای گرفتن تست نداشتیم. اعلام کردند که باید مراحل اول به 

ما می گفتند که در مرحله دوم گفتند که این هم دروغ است. ما 
ناراحت نیستیم که چرا تست گرفتند. ناراحتیم که چرا اینطور 
گرفته اند. از یک تیم 23 نفره 23 تست گرفته اند. این در هیچ 
فدراسیونی سابقه ندارد. رئیس فدراسیون تکواندو ادامه داد: از 
هرکسی می پرسیم که چه کسی اعلام کرده از تکواندو با این 
شرایط تست بگیرند هیچکس پاسخ نمی دهد. ضمن اینکه تازه 
متوجه شده ام رفتار بدی هم با قهرمانان ما داشته اند که باعث 
ناراحتی ملی پوشان شده است. این رفتارها شک برانگیز است. 
دوستان باید بیایند بگویند چه کسی دستور داده است از تکواندو 

تست بگیرند. 

  کوتاه 
 ایسنا: با تغییرات در هیات مدیره باشگاه آلومینیوم 
از  اراک، میثم مجیدی، مدافع سابق استقلال بعد 
خداحافظی از فوتبال با لباس آلومینیوم، به عضویت 
هیات مدیره این تیم درآمد. با اتمام فصل جاری لیگ برتر 
فوتبال ایران، تغییراتی در بدنه مدیریتی باشگاه آلومینیوم 
اراک رقم خورد و کاپیتان سابق این تیم که به عنوان بازیکن 
با لباس آلومینیوم اراک از میادین خداحافظی کرده بود، به 
عنوان عضو ورزشی به هیات مدیره این باشگاه ملحق شد. 
با تصمیم شرکت آلومینیوم ایران، حمید محرابی، محمد 
رجاییان و محمد خزایی از هیات مدیره خارج و محمد 
شریفی، مجید آنجفی و میثم مجیدی به عنوان اعضای 
جدید معرفی شدند. مجیدی بازیکن سابق تیم فوتبال این 
باشگاه و استقلال است. این بازیکن اراکی که فوتبالش را 
از آلومینیوم شروع کرده، با استقلال خوزستان چهره شد 
و در ادامه به استقلال تهران پیوست. او در نهایت باز هم به 
آلومینیوم اراک بازگشت و به این تیم کمک کرد که به لیگ 
برتر برسد و در نهایت در فصل اخیر در 3۶ سالگی از فوتبال 

خداحافظی کرد. 

بیــن المــلل 
 پائولو مالدینی پس از سال ها به بیان اتفاقات فینال 
لیگ قهرمانان استانبول پرداخت و ادعای لیورپولی ها 
درباره آن بازی را رد کرد. به گزارش فوتبال ایتالیا، مدیر 
فنی باشگاه میلان، نخستین فرد از خانواده مالدینی نیست 
که در این باشگاه به موفقیت دست یافته است. پیش از 
او، چزاره مالدینی، به عنوان مدافع میانی بازی می کرد و 
دوران درخشانی داشت و اکنون پسرش دانیل که عضو 
میلان است، به صورت قرضی در اسپتزیا بازی می کند. 
بازیکنان لیورپول ادعا می کنند شنیده اند که بازیکنان 
میلان در زمان استراحت بین دو نیمه در فینال لیگ 
قهرمانان 2005 استانبول جشن زودهنگام قهرمانی را 
برپا کرده بودند. کاپیتان وقت روسونری درباره آن بازی  و 
رخدادهایش گفت: گفته اند ما جشن گرفتیم؟ به عنوان 
کاپیتان هرگز این اجازه را نمی دادم و هم تیمی هایم هم 
این کار را نمی کردند. این حرف ها بسیار دور از واقعیت 
است. اظهار نظر در موردش هم تقریبا احمقانه است. در 
آن فینال عجیب، میلان در نیمه نخست سه بر صفر پیش 
افتاد ولی در یک بازه شش دقیقه ای، سه گل دریافت کرد 
و در نهایت در ضربات پنالتی شکست خورد و قهرمانی را 
از دست داد. ستاره سابق میلان در پایان درباره آن بازی 
گفت: پس از ۴0 ثانیه گل زدم، بنابراین متوجه شدم که 
اتفاق بسیار عجیبی در حال رخ دادن است! بازی ای بود 
که 110 دقیقه بر آن مسلط بودیم، لیورپول 10 دقیقه 
خوب بازی کرد و شکست خوردیم. این بخشی از چیزی 
است که فوتبال را زیبا می کند. لیورپول تعویض هایی کرد 
تا بیشتر از این گل نخورد ولی در عوض در شش دقیقه 
سه گل به ثمر رساند. زیبایی فوتبال این است که ما دو 
سال بعد در آتن دوباره با لیورپول در فینال بودیم و این 

بار برنده شدیم. 

ایزدپناه: 
 مربی ترک معجزه نمی کند 

ایسنا: تیم ملی کشتی آلیش زنان ایران با 
کسب چهار نقره و دو برنز به عنوان قهرمانی آسیا 
در بخش کلاسیک دست پیدا کرد. رقابت های 
زنان قهرمانی آسیا در بخش  آلیش  کشتی 
کلاسیک روزهای اول و دوم خرداد در کشور 
ازبکستان برگزار شد. در پایان ایران با کسب 
چهار نقره و دو برنز قهرمان شد. سپیده بابایی در 
وزن 55 کیلوگرم، ام البنین محسنی در وزن ۶0 
کیلوگرم، رقیه محمودآبادی در وزن ۶5 کیلوگرم، 
ریحانه گیلانی در وزن 70 کیلوگرم به مدال نقره و 
سحر غنی زاده در وزن 75 کیلوگرم و عزت قربانی 
ثانی در وزن 75+ کیلوگرم به مدال برنز دست پیدا 
کردند. رقابت های کشتی آلیش زنان قهرمانی آسیا 

در بخش آزاد نیز دیروز برگزار شد. 

خارج ازمستطیل سبز

ستایش خاص یک یونایتدی  
متعصب از گواردیولا 

در  پپ گواردیولا  درخشان  عملکرد 
منچسترسیتی باعث شده است تا این بار روی 
کین به ستایش از این مربی بزرگ بپردازد. به 
گزارش اسپورت، منچسترسیتی در فصل جاری 
با هدایت پپ گواردیولا عملکرد درخشانی 
داشته است. این تیم همراه با پپ گواردیولا 
برای دومین بار به فینال لیگ قهرمانان اروپا هم 
راه پیدا کرده و این بار شانس بسیار زیادی برای 
کسب عنوان قهرمانی دارد. روی کین، کاپیتان 
متعصب سال های پیش یونایتدها به ستایش از 
گواردیولا پرداخت و گفت: از گواردیولا آنگونه 

که شایسته او است تقدیر نشده.

خبـــــر

  مدیران ناکارآمد
هواداران را دلسرد می کنند 

 پرسپولیس در بیست ودومین دوره مسابقات لیگ برتر 
به قهرمانی رسید. پرسپولیس 7 هفته به پایان لیگ عملکرد 
بسیار عالی داشت و روند رو به رشدش را تا انتهای فصل حفظ 
کرد تا به قهرمانی برسد. قبل از هفته بیست وهفتم و پیش از 
دربی پرسپولیس نسبت به استقلال و سپاهان شانس کمتری 
برای قهرمانی داشت و در رتبه سوم جای گرفته بود، اما  وقتی 
استقلال را در دربی شکست داد امیدش برای قهرمانی بیشتر 
شد. همه کارشناسان هم معتقد بودند که هر تیمی که دربی 
را ببرد می تواند قهرمان لیگ برتر شود. سپاهان هم در هفته 
بیست  وهفتم در اصفهان مقابل ملوان متوقف شد تا سرنوشت 
قهرمانی در دستان پرسپولیس باشد. به طور حتم حق 
پرسپولیس قهرمانی بود که با شایستگی به قهرمانی دست 
یافت. هر تیمی که نتوانسته به این مقام برسد، در مسائل 
فنی ضعیف عمل کرده است. ضمناً این قهرمانی ششمین 
قهرمانی در 7 سال اخیر بود که دیگر قهرمانی در مسابقات 
لیگ برتر برای پرسپولیس تکراری شده است. پرسپولیس از 
لحاظ آمادگی بدنی در شرایط خوبی قرار دارد و روند رو به 
رشدی دارد. همچنین با قهرمانی در لیگ برتر از نظر روحی 
و روانی در بالاترین سطح قرار دارد و نباید انگیزه اش را برای 
فتح جام حذفی از دست بدهد. اگر پرسپولیس در جام 
حذفی قهرمان شود، سال خوبی را با کسب 3 جام پشت سر 
خواهد گذاشت و دست به رکوردشکنی خواهد زد. اگر جام 
حذفی را بگیرد، سه گانه را هم فتح می کند. در مورد دیدار 
پرسپولیس با هوادار در مرحله نیمه نهایی جام حذفی باید 
بگویم هوادار تیمی متشکل از بازیکنان جوان و باتجربه است 
و مربی کاربلدی دارد. دیدار های جام حذفی تفاوت زیادی با 
مسابقات لیگ برتر دارد و اگر پرسپولیس انگیزه اش را از دست 
ندهد به راحتی تیم فوتبال هوادار را شکست خواهد داد. خیلی 
خوشحالم که پرسپولیس برای سال آینده لیگ قهرمانان در 
سید یک و بین تیم های برتر آسیا قرار دارد. امیدوارم با برطرف 
کردن کمبودها و قدرتمندتر کردن تیم مان بتوانیم در فصل 
پیش رو در این دوره از مسابقات به قهرمانی دست پیدا کنیم. 
از طرفی نباید به خاطر سوءمدیریت در فوتبال ایران یک تیم 
از لیگ قهرمانان آسیا حذف شود. خیلی حیف است که تیمی 
در طول یک فصل برای قهرمان زحمت بکشد، اما به خاطر 
یک سری از ندانم کاری مدیرانش از حضور در لیگ قهرمانان 
آسیا محروم شود. در فوتبال ایران خیلی زیاد و هر سال شاهد 
چنین اتفاقات تلخی هستیم. این موضوع به خاطر ضعف 
مدیران غیر فوتبالی است که با بی تدبیری فوتبال را به خرابه 
تبدیل کردند. مدیرانی که مشخص نیست چطور تیمداری 
می کنند و ضمن هدر دادن پول بیت المال، باعث ناامیدی 

هواداران فوتبال می شوند. 

 وریا غفوری، کاپیتان سابق استقلال و بازیکن 
فصل گذشته فولاد خوزستان بعد از یک نیم 
فصل بدون تیم ماندن و سکوتی که در این مدت 
داشت، با حضور در کلاس های مربیگری بار دیگر 
آفتابی شد و ترجیح داد در گفت وگو با اصحاب 
رسانه سکوتش را بشکند و صحبت های جالبی 

را مطرح کرد. 
 حضور در کلاس های مربیگری بعد از 

مدت ها دوری از فوتبال؟
خیر مقدم به شما می گویم. امروز اولین جلسه 
کلاس ما است؛ دوره B آسیا است و فکر کنم 23، 
2۴ نفر هستیم. انشاا... بتوانیم یک آموزش خوب 
ببینیم و این دوره را به سلامت و با نمره خوب و 

دانش مناسب پشت سر بگذاریم. 
 دقیقه 21 بازی های استقلال به نام 
تو ثبت شده و هواداران تو را فراموش 

نمی کنند... 
من دوست نداشتم اینجا درباره این مسائل 
صحبت کنم. هواداران استقلال یک قسمت از 
قلب من هستند. من یکجور هایی با استقلال 
عجین شدم و متاسفانه با شرایطی که برایم پیش 
آمد، نتوانستم در آن تیم بمانم ولی قلب و روحم 
همراه این تیم است. امیدوارم در جام حذفی 
هم موفق شوند و واقعا من همیشه قدردان این 
هواداران هستم و به عشق و لطف آنها که مرا صدا 
می زنند، جلو می روم. به من انرژی می دهند و باعث 
می شوند شایددرد و رنجی که به من تحمیل شده، 

تحمل کردنش راحت تر باشد. 
 به نظر می رسد از نظر بدنی هنوز آماده 

بازی کردن هستی؟
سعی کردم بدنم را فیت نگه دارم. شرایط بازی 
کردن به صورت صد درصد ندارم اما بعد از یکماه 
بدنسازی قطعا می توانم بازی کنم چون شرایطم 

را حفظ کرده ام. 
 استقلالِ ساپینتو را چطور ارزیابی 

می کنی؟
جا دارد از ساپینتو تشکر کنم. او مربی بسیار 
خوبی است که توانست تیمی خوب و آماده را راهی 
مسابقات کند. متاسفانه یک جاهایی حاشیه ها و 
مشکلاتی که در استقلال بود و توسط مدیران 
به تیم تحمیل شد،  باعث شد تمرکز این تیم 
به هم بخورد و مقداری تیم وارد حاشیه شود. ولی 
قطعا آقای ساپینتو عملکردش شایسته بوده و 
خوب توانسته در این تیم کار کند. امیدوارم در 
جام حذفی با گرفتن قهرمانی بتوانند کارشان را 

تکمیل کنند. 
 آخرین برد استقلال در دربی در طول 
90 دقیقه با گل تو رقم خورد؛ چه دلیلی 
باعث شده استقلال مدت ها در بردن دربی 

ناکام بماند؟
متاسفانه آخرین برد استقلال در جریان 
90 دقیقه به همان بازی برمی گردد. من خیلی 
نمی خواهم وارد فضای فوتبالی و اینطور چیزها 

شوم اما متاسفانه این موضوع درست است. 
 بعد از جدایی از استقلال تصور می شد 
در فولاد چند سال بمانی، اما اینطور نشد. از 

اتفاقات پیش آمده ناراحت هستی؟
من حرف های زیادی برای گفتن دارم. اتفاقات 
زیادی حول من پیش آمد که اینجا جایش نیست 
بگویم. انشاا... در موقعیت مناسب یک مصاحبه 
خوب ترتیب می دهیم و کامل شرایطی که داشتم 
و پشت سر گذاشتم را قشنگ توضیح می دهم تا 
خیلی از مردم و هواداران فوتبال در جریان آن 

قرار بگیرند. 

علیرضا محمد
  کارشناس فوتبال 

غفوری: 
هواداران استقلال 

یک قسمت از قلب من 
هستند

در یک چهارم نهایی رقابت های جام حذفی امروز برگزار می شود

تقابل اســـتقلال و نساجـــی

 آرمان ملی: تیم استقلال که در هفته های پایانی لیگ برتر 
صدرنشینی و در ادامه آن قهرمانی را از داد در جام حذفی مقابل 

نساجی قرار می گیرد. 
 پیش بازی

شاگردان ساپینتو برای رسیدن به فینال باید در نیمه نهایی 
از سد نساجی مازندران عبور کنند. تنها تیمی که فصل گذشته 
آبی پوشان را شکست داد و در نهایت هم قهرمان جام حذفی 
شد. البته نساجی آن تیم قدرتمند فصل گذشته نیست، ساکت 
الهامی مربی که نساجی را قهرمان کرد دیگر در این تیم حضور 
ندارد، نساجی در این فصل دو سرمربی عوض کرد. آنها فصل 
را با حمید مطهری آغاز کردند و حالا انرخوس اسپانیایی 
هدایت نساجی را برعهده دارد که در لیگ برتر هیچ بردی به 
دست نیاورد، اما در یک چهارم نهایی تیم پیکان را 3 بر صفر 
شکست داد تا حریف آبی پوشان شود. استقلال حالا یک تیم 
رویایی است تیمی که سنگین ترین شکست تاریخ را به تراکتور 
تبریز در آخرین بازی لیگ تحمیل کرد و با 7 گل قرمزپوشان 
تبریزی را بدرقه کرد و در لیگ برتر با 52 گل زده از پرسپولیس 
و سپاهان بیشتر گل زد اما نساجی با ۴۴ گل خورده بعد از نفت 
مسجدسلیمان سقوط کرده، دومین خط دفاع ضعیف لیگ را 
دارد. نساجی پنجشنبه گذشته ۴ گل از پرسپولیس خورد و 
بعید است بتواند در طول 90 دقیقه مقابل استقلال دروازه اش 
را بسته نگه دارد. ساپینتو پرتغالی قبل از این مسابقه پاکو 
خمز مربی اسپانیایی و کاربلد تراکتور را با 7 گل آبی بدرقه 
کرد و حالا به مصاف دومین مربی اسپانیایی شاغل در فوتبال 

ما می رود و بعید نیست که نساجی باخت سنگینی را متحمل 
شود و این مربی اسپانیایی خیلی زود از نساجی جدا شود. البته 
اگر آبی پوشان خود را از پیش برنده بدانند ممکن است اسیر 
شگفتی شوند. در بازی فردا میرزایی بازیکن استقلال به دلیل 
پارگی رباط صلیبی غایب خواهد بود و یامگا هم روز گذشته 
در تمرین آبی پوشان حضور نداشته البته گفته می شود این 
بازیکن مصدوم به ایران بازگشته است. در لیگ برتر استقلال 
در بازی رفت نساجی را 3 بر یک شکست داد و در بازی برگشت 
در قائمشهر به تساوی یک بر یک رضایت داد و امروز سومین 
تقابل دو تیم در این فصل است. البته به نظر می رسد آبی پوشان 
بازهم از حضور در لیگ قهرمانان آسیا حذف شده اند ولی این 
دلیل نمی شود که برای قهرمانی دوباره تلاش نکنند. سایر 
تیم ها نیز تمایل دارند استقلال قهرمان حذفی شود زیرا در 
آنصورت شانس دیگر تیم های لیگ برتر برای حضور در آسیا 
بیشتر خواهد شد. استقلال برای رسیدن به نیمه نهایی مسیر 
سختی را طی کرد و دو تیم لیگ برتری تراکتور تبریز و ملوان 
انزلی را شکست داد و بعد هم به سختی از سد تیم سختکوش 
پارس جنوبی جم گذشت. نساجی هم دو تیم لیگ برتری 
پیکان و آلومینیوم اراک را شکست داد و همچنین تیم دسته 
اولی فجرشهید سپاسی را در مرحله یک شانزدهم از پیش رو 
برداشته است. قهرمان فصل قبل برای فینالیست شدن کار 

دشواری پیش رو خواهد داشت. 
 غایب

مدافع خارجی استقلال در دیدار این تیم در نیمه نهایی 

جام حذفی برابر نساجی غایب خواهد بود. کوین یامگا مدافع 
استقلال که قرار بود بامداد دوشنبه وارد ایران شود تا در 
تمرینات آبی پوشان شرکت کند ظاهرا به ایران نیامده است. 
یامگا هفته آینده به تهران سفر خواهد کرد تا در تمرینات 
استقلال شرکت کند و به طور قطع در دیدار مقابل نساجی در 
نیمه نهایی غایب خواهد بود. در صورت صعود استقلال به فینال 

جام حذفی یامگا می تواند برای این تیم به میدان برود. 
 تماشاگران 

استقلالی ها خود را برای دیدار حساس نیمه نهایی جام 
حذفی آماده می کنند. مسابقه ای که در استادیوم آزادی تهران 
برگزار می شود و انتظار می رود هواداران آبی پوش برای این 
مسابقه، حضور چشمگیری داشته باشند. در جلسه هماهنگی 
پیش از دیدار، مسئولین باشگاه استقلال خواستار این موضوع 
شدند که طبقه دوم استادیوم آزادی برای بلیت فروشی باز شود 
که مسئولان یگان ویژه اعلام کردند چنانچه 15 هزار بلیت 
تعیین شده برای طبقه اول به فروش برود، طبقه دوم نیز به 
روی هواداران باز خواهد شد. بیش ترین میزان بلیت باقیمانده 
در بخش جنوبی ورزشگاه است که تا لحظه نگارش این خبر، 

1990 قطعه بلیت در این جایگاه باقی مانده است. 
 ساپینتو 

سرمربی پرتغالی استقلال در ماه های گذشته نشان داده با 
وجود خلق و خوی خاصی که دارد، برای تیمش کم معرفت 
نمی گذارد. او در روزهایی که استقلال با مشکلات مالی عجیب 
مواجه است و از مدت ها قبل دستمزد خود را دریافت نکرده، 
اما پشت استقلال را خالی نکرد و بالای سر تیم ماند و کار 
خود را جلو برد. ساپینتو اگرچه بعد از شکست در دربی مقابل 
پرسپولیس جام قهرمانی لیگ برتر را از دست رفته دید، اما 
سعی کرد انگیزه بازیکنانش را حفظ کند تا ضمن پایان خوب 
مسابقات لیگ در جام حذفی برای قهرمانی همه تلاش خود 
را به کار بگیرند. بعد از برد 7 بر یک مقابل تراکتور در هفته 
پایانی لیگ، ساپینتو حالا با عزم جدی تیمش را برای مسابقه 
با نساجی در نیمه نهایی حذفی آماده می کند و امیدوار است با 
حضور در فینال و پیروزی در آن مسابقه جام را بالای سر ببرد. 
ساپینتو در روزی که هدایت استقلال را پذیرفت در شرایطی 
که خوشحالی از حضور در ایران در چهره اش موج می زد، 
وعده ای بزرگ مبنی بر کسب ۴ جام با استقلال دارد. قهرمانی 
در سوپرجام فصل گذشته اولین کاپ ساپینتو بود و او امید 
داشت، با قهرمانی در لیگ برتر دومین جام را کسب کند که این 
امر محقق نشد. تصاویری که از ساپینتو در تمرینات استقلال 
منتشر شده عزم جدی او برای کسب دومین جام قهرمانی در 
ایران را نشان می دهد. سرمربی استقلال با روحیه بالا و جدیت 
خاص شاگردانش را آماده مصاف با نساجی خواهد کرد تا بتواند 

حضور در فینال حذفی را تجربه کند. 
او در صورتی که با استقلال قهرمان جام حذفی شود، به نیمی 
از وعده خود مبنی بر کسب ۴ جام عمل کرده و آنوقت کسب 
دو جام دیگر می تواند انگیزه ای برای تمدید قرارداد این مربی 
پرتغالی شود. به همین خاطر حضور مقتدرانه در جام حذفی، 

دقیقا تمام چیزی است که ساپینتو از شاگردانش می خواهد.


